



PRO ESSENTIALS

Automatic Car Wash - Drying Agent 1633831



DANGER: Combustible liquid. May be fatal if swallowed and enters airways. Causes skin and eye irritation. *Carefully read precautions on back panel before use.*

DANGER: Liquide et vapeurs très inflammables. Peut être mortel en cas d'ingestion et de pénétration dans les voies respiratoires. Provoque une irritation de la peau et des yeux. *Lire attentivement les précautions sur le panneau arrière avant utilisation.*

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN • TENIR HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS

This container not filled under supervision of Kent Automotive.

PRECAUTIONS: If medical advice is needed, have product container or label at hand. Keep out of reach of children. Do not handle until all safety precautions have been read and understood. Keep away from heat, hot surfaces, sparks, open flames and other ignition sources. No smoking. Wash hands thoroughly after handling. Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection. **RESPONSE: IF SWALLOWED:** Immediately call a POISON CENTER/doctor. IF exposed or concerned: Get medical advice/attention. Do NOT induce vomiting. **IF ON SKIN:** Wash with plenty of water. If skin irritation occurs: Get medical advice/attention. Take off contaminated clothing and wash it before reuse. **IF IN EYES:** Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: Get medical advice/attention. In case of fire: use water fog, dry chemicals or carbon dioxide for extinguishing media. **STORAGE:** Store locked up. Store in a well-ventilated place. Keep cool. **DISPOSAL:** Dispose of contents/container to appropriate waste disposal facility, in accordance with local, regional, national and international regulations. For further information see SAFETY DATA SHEET.

CONTAINS (CAS No): Petroleum Distillates (64742-46-7), Quaternary Ammonium Compounds, Amines, Propanol ("61789-77-3, 68155-39-5"), Butoxy Ethanol (111-76-2), Aqua (7732-18-5), Colorant (N/A), Fragrance (N/A).

Sold by/Vendu par: **Kent Automotive** kent-automotive.com

8770 W. Bryn Mawr Ave., Suite 900, Chicago, IL 60631-3515
7315 Rapistan Court, Mississauga, ON L5N 5Z4

PRÉCAUTIONS : Si un avis médical est nécessaire, garder à portée de main le récipient ou l'étiquette du produit. Tenir hors de portée des enfants. Ne pas manipuler avant d'avoir lu et compris toutes les précautions de sécurité. Tenir à l'écart de la chaleur, des surfaces chaudes, des étincelles, des flammes nues et de toute autre source d'inflammation. Ne pas fumer. Se laver soigneusement les mains après manipulation. Porter des gants de protection/des vêtements de protection/un équipement de protection des yeux/du visage. **RÉPONSE :** Appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON/un médecin. Si exposé ou concerné : Consulter un médecin. **NE PAS** faire vomir. **EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU :** Laver abondamment à l'eau. En cas d'irritation de la peau : Consulter un médecin. Enlever les vêtements contaminés et les laver avant réutilisation. **EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX :** Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Retirez les lentilles de contact, si elles sont présentes et faciles à faire. Continuez à rincer. Si l'irritation oculaire persiste : Consulter un médecin. En cas d'incendie : utiliser un brouillard d'eau, des produits chimiques secs ou du dioxyde de carbone pour les moyens d'extinction. **STOCKAGE :** Stocker sous clé. Conserver dans un endroit bien ventilé. Garder son calme. **MISE AU REBUT :** Éliminer le contenu/récipient dans une installation d'élimination des déchets appropriée, conformément aux réglementations locales, régionales, nationales et internationales. **Pour de plus amples renseignements, consulter la FICHE SIGNALÉTIQUE.**

INGRÉDIENTS (CAS No): Distillats de Pétrole (64742-46-7), Composés d'Ammonium Quaternaire, Amines, Propanol ("61789-77-3, 68155-39-5"), Butoxy Éthanol (111-76-2), Aqua (7732-18-5), Colorant (N/A), Parfum (N/A).

USA: 888-YES-KENT (888-937-5368)
Canada: 800-563-1717

©Lawson Products, Inc. 2021 Reproduction in whole or in part prohibited. Reproduction partielle ou complète interdite. Made and printed in USA. Fabriqué et imprimé aux É.U. 1633831SL0921

